
Izraelský lékař: „Zdravotnický personál a
sestry nevědí, jak zacházet s pacienty!
Navzdory očkování se počty nakažených
dramaticky zvyšují“
- CZ24 News | 3. září 2021

IZRAEL: Již se očkuje třetí dávka a přesto se počty denně zvyšují. Nyní lidé na léčbu umírají. Lze
předpokládat, že tito budou poté označováni jako úmrtí na Covid.

Lékaři: Zdravotnický personál kolabuje a pacienti platí životem

Vedoucí lékaři varují: „Velké množství pacientů s koronavirem v nemocnicích si vynucuje ztrátu
kvality péče“.

Několik vedoucích lékařů varovalo, že úroveň péče na odděleních koronaviru klesá a že některé z
nemocnic jsou již nedostatečné, uvedl Israel Hayom.

Podle zprávy je nedostatečná péče ve veřejných nemocnicích způsobena nedostatkem lékařského a
ošetřujícího personálu vyškoleného k léčbě pacientů s koronavirem.

Podle ministerstva zdravotnictví je v nemocnicích po celé zemi 700 vážně nemocných pacientů s
koronavirem, z nichž 211 je v kritickém stavu a 145 je intubováno. Začátkem tohoto týdne zpráva
státního kontrolora varovala, že je nedostatek lékařského a ošetřovatelského personálu vyškoleného
v léčbě a intubaci JIP a v Izraeli je velký počet lůžek JIP.

Vedoucí oddělení v jedné z hlavních izraelských státních nemocnic řekl Israel Hayomovi: „Existují
zdravotní sestry a lékaři, kteří nejsou vyškoleni a nevědí, jak zacházet s kriticky nemocnými
pacienty, a někteří z nich netuší, co by měli dělat s pacienty. Pacienti za to platí životem a
lékaři jsou extrémně vyčerpaní. Někteří zaměstnanci nejsou schopni zvládnout závažné situace a
nevědí, jak se vypořádat s intubovanými pacienty. To je také nebezpečí pro život pacientů a lékaři
končí směny zlomení a úplně otřesení. “

„Tento týden mi lékař řekl, že v noci zmrazí službu, když vidí, že zdravotnický personál a
sestry nevědí, jak zacházet s pacienty.“

Zdůraznil: „Jsou lékaři, kteří utrpěli trauma, protože museli zažít smrt tolika pacientů za jednu noc.
Během jedné noci zemřelo téměř deset pacientů a to na nich zapůsobilo jako po krvavé válce. “

“Přetížení na odděleních koronavirů je obrovské a když vedení nemocnice jmenuje lékaře a sestry,
kteří nevědí, jak zacházet s vážně nemocnými pacienty, následky jsou katastrofální.” To vše se děje,
aniž by o tom veřejnost věděla, a vedení nemocnice předstírá, že je vše jako vždy a vše je v pořádku.
“
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